
 
 
Verkeersveiligheid SVI 
 
Een vereniging draait veelal op vrijwilligers. Zo ook de vereniging SVI. Het CDA vindt het belangrijk 
dat deze vrijwilligers met plezier en zonder zorgen hun werk kunnen uitoefenen. Zij moeten zich 
kunnen richten op de taken die zij leuk vinden en daarbij niet hoeven na te denken of de leden wel 
veilig kunnen oversteken. Daarnaast moet een buurthuis/sportclub toegankelijk zijn voor iedereen. 
Iedereen, zeker kinderen, moeten veilig kunnen oversteken. Het CDA stelt naar aanleiding van het 
artikel in de Stentor van 13-12-18 een aantal vragen. 
 
In het plan van SVI om te ontwikkelen van sportclub naar buurtclub van 2017 staan een aantal acties 
genoemd die SVI zelf uitvoert en een aantal acties die zij van de gemeente verwachten. De gemeente 
heeft zich positief uitgesproken over de ambities van SVI, zo ook bij de opening op 16 november 
waar het CDA aanwezig was.  
 
Vraag 1: Is het college het met het CDA eens dat SVI een grote impuls heeft gerealiseerd in haar plan 
van clubhuis naar buurthuis? 
Vraag 2: is het college voornemens om de verbetering van de verkeerssituatie en de aanpassing van 
het parkeerterrein binnenkort uit te gaan voeren?  
 
Vraag 3: Wat is de reden dat er pas een aangepaste verkeerssituatie kan komen als SVI ook een 
zorgpunt is? 
 
De fractie van het CDA heeft vernomen van de vereniging dat het de bedoeling is dat de partijen die 
betrokken zijn bij het zorgpunt de realisatie van het aanpassen van de verkeerssituatie voor hun 
rekening moeten nemen. 
 
Vraag 5: Is de wethouder het met het CDA eens dat dit niet een taak is van deze partijen maar van de 
gemeente zelf? 
 
Vraag 6: SVI heeft in een brief aan de gemeente (24 april 2017) aangegeven een zorgpunt te willen 
worden. In deze brief hebben ze ook de gemeente om toestemming gevraagd. Heeft de gemeente 
hiervoor de toestemming gegeven? 
 
 
 


